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 Protokół nr 55/VII/2018 

z obrad LV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 26 czerwca 2018 roku. 

 

Rozpoczęcie sesji – godz. 10:00 

Zakończenie sesji – godz. 16:35 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12. 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński. 

 

Ad 1. 

− Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński rozpoczął obrady witając wszystkich obecnych. 

W obradach uczestniczy 12 radnych, zatem wszystkie podejmowane uchwały będą prawomocne. Brak 

Radnych: Karola Kusaja, Wiolety Frydrych, Mariana Płotki. W sesji Rady uczestniczyli również: Błażej 

Konkol – Wójt Gminy, Zofia Gorzyńska – Skarbnik Gminy, Karol Kozak - Kierownik ZGKiM, Grażyna 

Wysiecka – Kierownik GOPS, Marcin Skalski – Radca Prawny, Leszek Orczykowski – Dyrektor GOKSiR, 

dr. Dorota Bąk – Dyrektor GOZ, asp. sztab. Adam Baczewski Komendant Komisariatu Policji, dyrektorzy 

poszczególnych placówek oświatowych i sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie. 

Obrady protokołowała Katarzyna Czyż. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do protokołu. 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad.  

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

-  Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Informacja z działalności placówek szkolnych Gminy Trąbki Wielkie za rok 2017 – referują dyrektorzy 

poszczególnych placówek oświatowych Gminy Trąbki Wielkie: 

a) Szkoła Podstawowa im. ks. Jana Pawła Aeltermanna w Mierzeszynie; 

b) Szkoła Podstawowa im. Zygmunta Bukowskiego w Czerniewie; 

c) Szkoła Podstawowa im. Marii Kownackiej w Kłodawie; 

d) Szkoła Podstawowa im. Tadeusza Kościuszki w Sobowidzu; 

e) Szkoła Podstawowa im. Kunegundy Pawłowskiej w Trąbkach Wielkich; 
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f) Przedszkole im. Jana Brzechwy w Trąbkach Wielkich; 

3. Informacja z działalności Zespołu Szkół Specjalnych w Warczu za rok 2017 – referuje Pani Anna 

Bartoszewska Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Warczu. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa w Gminie Trąbki Wielkie w 2017 roku – referuje Pan asp. sztab. 

Adam Baczewski Komendant Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich. 

5. Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Trąbki Wielkie za 2017 rok –  

referuje Grzegorz Maliszewski – Komendant Gminny OSP. 

6. Informacja z działalności OREW-u w Trąbkach Wielkich za 2017 roku – referuje  Pani Magda 

Jurkowska Dyrektor OREW-u w Trąbkach Wielkich. 

7. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie za 2017 rok  – referuje Pani 

Dorota Bąk Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok Gminnego Ośrodka 

Zdrowia Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Przewodniczący Rady Społecznej GOZ Trąbki 

Wielkie. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich za 2017 rok 

– referuje Pani Grażyna Wysiecka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach 

Wielkich.   

10. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich za 2017 rok – referuje 

Pan Leszek Orczykowski Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

12. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Trąbkach Wielkich za 

2017 rok -  referuje Pan Leszek Orczykowski Dyrektor GOKSiR w Trąbkach Wielkich. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok Gminnego Ośrodka 

Kultury Sportu i Rekreacji w Trąbkach Wielkich – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy. 

14. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Trąbkach Wielkich za 

2017 rok – referuje Pan Karol Kozak Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Trąbkach Wielkich.  

15. Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych – referuje Pan 

Marek Czerwiński Przewodniczący GKRPA. 

16. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Trąbki Wielkie za rok 2017. 

a) Wystąpienie Wójta Gminy; 

b) Dyskusja nad sprawozdaniami. 
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17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy za 2017 rok – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady 

Gminy Trąbki Wielkie. 

18. Absolutorium dla Wójta Gminy Trąbki Wielkie za 2017 rok. 

a) Przedstawienie Uchwały nr 057/g285/R/V/18 z dnia 13 kwietnia 2018r. składu orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku - referuje Pan Zbigniew Leszczyński 

Przewodniczący Rady Gminy; 

b)  Przedstawienie opinii - wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok – referuje Pan Marek 

Czerwiński Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady  Gminy Trąbki Wielkie; 

c) Przedstawienie Uchwały Nr 095/g285/A/V/18 składu orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 28.05.2018r. – referuje Pan Zbigniew Leszczyński 

Przewodniczący Rady  Gminy Trąbki Wielkie; 

d) Dyskusja; 

e) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Trąbki Wielkie absolutorium z tytułu     

wykonania budżetu za 2017 rok – referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy 

Trąbki Wielkie. 

19. Interpelacje i zapytania radnych; 

20. Wystąpienia sołtysów; 

21. Wolne wnioski;   

22. Zamknięcie sesji zwyczajnej. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady spytał, czy ktoś wnosi uwagi do porządku obrad. Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad.  

Spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.  

W głosowaniu udział bierze 12 radnych.  

     Głosowanie: 

     Za   -12 

     Przeciw  - 0      

     Wstrzymało się - 0    

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad. 

 

Ad. 2. Informacja z działalności placówek szkolnych  Gminy Trąbki Wielkie  za rok 2017 – referują 

dyrektorzy poszczególnych placówek oświatowych Gminy Trąbki Wielkie: 

a) Szkoła Podstawowa im. ks. Jana Pawła Aeltermanna w Mierzeszynie; 



  4 

b) Szkoła Podstawowa im. Zygmunta Bukowskiego w Czerniewie; 

c) Szkoła Podstawowa im. Marii Kownackiej w Kłodawie; 

d) Szkoła Podstawowa im. Tadeusza Kościuszki w Sobowidzu; 

e) Szkoła Podstawowa im. Kunegundy Pawłowskiej w Trąbkach Wielkich; 

f) Przedszkole im. Jana Brzechwy w Trąbkach Wielkich; 

/Salę obrad opuścił radca prawny Marcin Skalski/  

Dyrektorzy poszczególnych placówek oświatowych z terenu Gminy Trąbki Wielkie kolejno przedstawili 

sprawozdanie z działalności danej placówki - /Prezentacje stanowią załączniki nr 2,3,4,5,6,7 do protokołu/. 

/W trakcie przedstawiania prezentacji do obrad dołączyła Radna Wioleta Frydrych, Radny Marian Płotka 

oraz Radny Karol Kusaj/ 

Po prezentacji Dyrektorów poszczególnych placówek oświatowych z terenu Gminy Trąbki Wielkie Radni 

zadawali pytana, na które Dyrektorzy na bieżąco udzielali odpowiedzi.  

Ad. 3. Informacja z działalności Zespołu Szkół Specjalnych w Warczu za rok 2017 – referuje Pani 

Anna Bartoszewska Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Warczu. 

Pani Dyrektor Anna Bartoszewska przedstawiła sprawozdanie z działalności placówki oświatowej za 2017r.  

/załącznik nr 8 do protokołu/ 

Radni zapoznali się z powyższa prezentacją. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński gratulując i dziękując wszystkim dyrektorom za 

prezentację oraz zachęcając do dalszego uczestniczenia w obradach sesji Rady Gminy ogłosił 10-cio 

minutową przerwę.  

Po przerwie. 

Dyrektorzy poszczególnych placówek oświatowych nie dołączyli do dalszych obrad.  

Obecnych 14 Radnych. Brak Radnego Adama Zarzyckiego. 

Ad. 4. Informacja o stanie bezpieczeństwa w Gminie Trąbki Wielkie w 2017 roku. 

Informację przedstawił asp. sztab. Adam Baczewski Komendant Komisariatu Policji w Trąbkach Wielkich.  

/ Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

Po przedstawieniu informacji Radni zadawali pytania, na które Pan Komendant na bieżąco udzielał 

odpowiedzi.  

/Do obrad dołączył Radny Adam Zarzycki/ 

Ad. 5.  Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Trąbki Wielkie. 

Informację przedstawił w imieniu Pana Grzegorza Maliszewskiego – Komendanta Gminnego OSP – Wójt 

Gminy Błażej Konkol. - /Informacja stanowi załącznik Nr 10 do protokołu/. 
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Wójt Gminy po przedstawionej prezentacji podziękował strażakom z terenu Gminy Trąbki Wielkie za 

czynny udział w zgłoszeniach.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, ile ogółem kosztowało w 2017 roku Gminę utrzymanie straży  

pożarnych. Ile otrzymaliśmy dofinansowania, a ile środków przekazano z budżetu Gminy. 

Wójt Gminy – poinformował, że koszty były w prezentacji przedstawione. Generalnie były to kwoty 

przydzielane na poszczególne jednostki i dodatkowo dochodzi wydatek związany z kosztem na zakupu 

samochodu. 

Ad. 6. Informacja z działalności OREW-u w Trąbkach Wielkich za 2017 roku – referuje Pani Beata 

Kozłowska. 

Wójt Gminy - poinformował, że w/w informację miała przygotować i przedstawić Pani Magdalena 

Jurkowska Dyrektor OREW-u w Trąbkach Wielkich. Niestety, z uwagi na pilny wyjazd nie dotarła na 

dzisiejsze obrady sesji. Wójt Gminy poinformował, że jeżeli będzie taka konieczność, to prezentacja 

zostanie Radnym przedstawiona na sesji Rady Gminy w miesiącu lipcu 2018r.  

 

Ad. 7. Informacja z  działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie za 2017 rok – referuje 

Pani Dorota Bąk Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie. 

Informację przedstawiła Pani Dorota Bąk Dyrektor Gminnego Ośrodka Zdrowia w Trąbkach Wielkich. 

/Informacja stanowi załącznik 11 do protokołu./ 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – podziękował Pani Dyrektor GOZ w Trąbkach Wielkich za 

wprowadzenie rejestracji godzinowej.  

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok Gminnego 

Ośrodka Zdrowia Trąbki Wielkie. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy Błażej Konkol - przedstawił uzasadnienie podjęcia uchwały informując, że przy GOZ działa  

Rada Społeczna, która jest organem założycielskim. 29 marca br. odbyło się posiedzenie dotyczące analizy 

wyników i bilansów. Rada Społeczna jednogłośnie przyjęła bilans i zatwierdziła wykonanie budżetu.  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zapytał, czy są jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 

Następnie Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.  

 

     Głosowanie: 
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     Za   -  14 

     Przeciw  -    0 

     Wstrzymało się -    1 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę Nr LV/373/2018 w powyższej 

sprawie. 

 

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Trąbkach Wielkich za 

2017 rok. 

Sprawozdanie przedstawiła Pani Grażyna Wysiecka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Trąbkach Wielkich. 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 

Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich za 2017 rok. 

Sprawozdanie przedstawił Pan Leszek Orczykowski Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Trąbkach 

Wielkich. 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 

/Do posiedzenia dołączył Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich/  

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Trąbkach Wielkich. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy Błażej Konkol - przedstawił uzasadnienie podjęcia uchwały.  

Następnie przeczytano projekt uchwały, po czym Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są uwagi do 

treści uchwały. W związku z tym, że nie było, Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. Obecnych 

podczas głosowania było 15 radnych.  

     Głosowanie: 

     Za   -  15     

     Przeciw  -    0 

     Wstrzymało się -    0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LV/374/2018 w powyższej sprawie 
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Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Trąbkach 

Wielkich za 2017 rok. 

Sprawozdanie przedstawił Pan Leszek Orczykowski Dyrektor GOKSiR w Trąbkach Wielkich. 

/Sprawozdanie stanowi załącznik nr 14 do protokołu/. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok Gminnego 

Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Trąbkach Wielkich. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy Błażej Konkol - przedstawił uzasadnienie podjęcia uchwały. 

Następnie przeczytano projekt uchwały, po czym Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jakieś uwagi 

do treści uchwały. W związku z tym, że nie było, Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

Obecnych podczas głosowania było 15 radnych.  

 

     Głosowanie: 

     Za   -  15 

     Przeciw  -    0   

     Wstrzymało się -    0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LV/375/2018 w powyższej sprawie. 

/Obrady sesji opuściła Radna Wioleta Frydrych/  

Ad. 14. Sprawozdanie z działalności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Trąbkach 

Wielkich za 2017 rok. 

Sprawozdanie przedstawił Pan Karol Kozak Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Trąbkach Wielkich. 

 /Sprawozdanie stanowi załącznik nr 15 do protokołu/. 

Po przedstawionym sprawozdani Radni zadali pytania dotyczące m.in. 

Radna Mariola Łabędzka – zapytała, na co zostały przekazane pozostałe środki z 300 tysięcy złotych. Wcześniej była 

mowa, że taką kwotę ponieśliśmy na utrzymanie mieszkań. W dniu dzisiejszym Kierownik ZGKiM w swojej prezentacji 

wykazuje, że jest to kwota w wysokości 114 tys. zł. Zapytała, co stało się, z pozostałą częścią tej kwoty.  

Pan Karol Kozak – podał, że w kwocie 300 tyś. złotych o której wcześniej wspominał są ujęte wszystkie koszty jakie 

ZGKiM w Trąbkach Wielkich ponosi, chociażby wszelkie przeglądy budynków, przeglądy kominiarskie jak również 

wydatku typu zakup materiałów biurowych, czy pensja pracowników.   

Mariola Łabędzka – nawiązała do remontu pałacu w Rościszewie. Zapytała, czy cokolwiek zostało poprawione z tego, co 

było zgłaszane, co było niewłaściwie wykonane podczas tego remontu. 

Pan Karol Kozak  Kierownik ZGKiM – podał, że obecnie trwają tam prace.  
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Ad. 15. Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Informację przedstawił Marek Czerwiński Przewodniczący GKRPA. 

/Informacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie zapoznała się z powyższą informacją. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował 10 minut przerwy. 

Po przerwie. 

/Do obrad dołączył Radca Prawny Marcin Skalski/.  

Obecnych 9 Radnych. Brak Radnych: Andrzeja Klonowskiego, Karola Kusaja, Marioli Łabędzkiej, Michała 

Studzińskiego, Piotra Zarzyckiego oraz Jana Selki.  

 

Ad. 16. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Trąbki Wielkie za rok 2017. 

a) Wystąpienie Wójta Gminy. 

Wójt Gminy przedstawił charakterystykę Gminy. Przedstawił wydatki inwestycyjne jakie poniosła Gmina w 

roku 2017. Szczegółowe informacje dot. Budżetu Gminy Trąbki Wielkie stanowi - /załącznik nr 17 do 

protokołu/. 

/W trakcie wystąpienia Wójta Gminy do obrad dołączyli Radni: Andrzej Klonowski, Karol Kusaj, Mariola 

Łabędzka, Michał Studziński, Piotr Zarzycki oraz Jan Selka/.  

Wójt Gminy - podziękował wszystkim Radnym, Pani Skarbnik Gminy Zofii Gorzyńskiej oraz wszystkim 

kierownikiem jednostek organizacyjnych Urzędu Gminy za pracę przy budżecie Gminy w 2017r.  

b) Dyskusja nad sprawozdaniami. 

Przewodnicząc Rady Gminy - otworzył dyskusję w ramach budżetu gminy. Nawiązał do środków 

przekazanych w 2017r. na turystykę. Zapytał, co jest powodem, że jest takie wykonanie, a założenie było 

inne. 

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska – wyjaśniając powyższą rozbieżność poinformowała, że w 2017r. Gmina 

planowała wydatkować większe środki na zagospodarowanie terenu wokół jeziora w Mierzeszynie. W 

planie budżetu Gminy, zabezpieczone były środki na wykonanie dokumentacji technicznej. Z uwagi na to, 

że projektant nie spełnił swoich wymogów, Gmina nie zapłaciła w ubiegłym roku za tę dokumentację. W 

tym roku Gmina ma nowego projektanta. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – nawiązał do pozycji w sprawie dotacji do oświaty w wysokości ponad  

9 mln zł. Podał, że w kwocie tej 3 mln zł. Gmina dołożyła, a zadanie własne opiewa na 6 mln. zł. Zapytał, 

co to było. 
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Wójt Gminy – podał, że jest to: przedszkole, dowożenie uczniów do szkoły, jakieś inwestycje placówek 

oświatowych, czy pomoc w nauce ucznia – to wszystko nie jest ujęte w subwencji oświatowej.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zapytał o podwojoną pozycję dotyczącą wykazu mienia str. 116 i 117 w 

sporządzonym wykonaniu budżetu Gminy za 2017 rok.  

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska– wyjaśniła, że powodem mogło być podwójne ksero jednej kartki  

podczas wykonywania kserokopii dokumentu. Należy przyjąć jedną stronę.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania w kwestii wystąpienia Wójta Gminy. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2017 rok. - referuje Zbigniew Leszczyński 

Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że Rada Gminy, zgodnie z ustawą o finansach publicznych 

zobowiązana jest przeanalizować sprawozdanie i podjąć w/w uchwałę.  

Przystąpiono do przegłosowania treści uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść  uchwały. Spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

W głosowaniu udział bierze 15 radnych 

 

     Głosowanie: 

     Za   -    15 

     Przeciw  -      0 

     Wstrzymało się -      0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LV/376/2018 w powyższej sprawie. 

 

Ad. 18. Absolutorium dla Wójta Gminy Trąbki Wielkie za 2017 rok. 

a) Przedstawienie Uchwały nr 057/g285/R/V/18 z dnia 13 kwietnia 2018r. składu orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku - referuje Pan Zbigniew Leszczyński Przewodniczący 

Rady Gminy; 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zapytał o powód zwiększenia zaległości 

Gminy o 2,43%.   

Wójt Gminy Błażej Konkol – podał, że generalnie, są to wszystkie zaległości, włącznie z 

zaległościami z tytułu opłaty eksploatacyjnej za żwirownię w Ełganowie. Jest naliczona kara i ona 

tak rzutuje na zwiększenie tych zaległości. Jest to kwota w wysokości 11 mln. zł.  Do tego dochodzą 
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różne, inne zaległości, wynikające z tytułu opłat za śmieci, wodę, podatek, itp. Na koniec swojej 

wypowiedzi dodał, że w strukturze zaległości można dokładnie zobaczyć, co w znaczny sposób  

rzutuje na wysokość tej kwoty.  

   Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono. 

b)    Przedstawienie opinii i wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2017 rok – referuje Marek Czerwiński 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Radny Marek Czerwiński odczytał opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Wójtowi absolutorium. 

Komisja pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu Gminy przez Wójta i wnioskuje o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy. Podkreślił, że Komisja Rewizyjna Rady Gminy jednogłośnie opowiedziała się za 

wnioskiem o udzielenie absolutorium Wójtowi. 

c) Przedstawienie Uchwały Nr 095/g285/A/V/18 składu orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 28.05.2018r. 

Przewodniczący Rady Gminy - poinformował, że skład orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Gdańsku pozytywnie opiniuje wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium.  

d) Dyskusja. 

Przewodniczący Rady - spytał, czy ktoś z Rady chciałby zabrać głos w dyskusji. Z uwagi, że nikt nie zgłosił 

się, zwrócił uwagę, że dobrym obyczajem, praktyką i dobrze widzianym jest poprzez Radnych, że Gmina 

bierze współudział wraz z mieszkańcami w inwestowaniu, że mieszkańcy, czy instytucje, dokładają do 

planowanych na terenie Gminy inwestycji. Stwierdził, że mieszkańcy czują odpowiedzialność bycia w 

naszej Gminie i dokładają się do inwestycji. Zapytał, ile w 2017r. było takich darowizn dla Gminy. Jaka to 

jest kwota, aby móc porównać to z rokiem 2016r. Z tego, co zauważył, to wzrost w 2017r. w porównaniu do 

2016 roku jest bardzo istotny.  

Wójt Gminy – przyznał, że wzrost z darowizny w 2017 roku w porównaniu do roku 2016 był bardzo duży. 

Wójt podał, że w 2016r. były partycypacje w kosztach, ale znacznie mniejsze. Na chwilę obecną nie umie 

powiedzieć jaka to była kwota. Natomiast w 2017r. darowizn było w kwocie 24 tysiące złotych na 

kanalizację i 59 640 00 zł. na drogi. Stwierdził, że w bieżącym roku będzie ta kwota jeszcze wyższa. 

Mieszkańcy pozytywnie reagują na inwestycje Gminne.  

Przewodniczący Rady Gminy  - spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.  

e) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2017 

rok – zreferował Zbigniew Leszczyński Przewodniczący Rady Gminy Trąbki Wielkie 

Przystąpiono do przegłosowania treści uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - odczytał treść  uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Trąbki Wielkie 

absolutorium za rok 2017. Spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 
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W głosowaniu udział bierze 15 radnych 

 

     Głosowanie: 

     Za   -    15 

     Przeciw  -      0 

     Wstrzymało się -      0 

 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LV/377/2018 w powyższej sprawie. 

Wójt Gminy – podziękował: Radnym, Skarbnik Gminy i wszystkim kierownikom jednostek 

organizacyjnych Urzędu Gminy za udzielone jednogłośnie absolutorium.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński wraz z Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Panem 

Józefem Sroką, na ręce Wójta Gminy i Skarbnik Gminy, wręczyli kwiaty i życzenia z okazji otrzymanego 

absolutorium oraz za zrealizowanie dość trudnego budżetu Gminy w 2017 r. 

 

Ad. 19. Interpelacje i  zapytania radnych 

Radna Wioleta Frydrych – podała, że płyta boiska w Trąbkach Wielkich po imprezach gminnych jest bardzo 

zniszczona. 

Wójt Gminy – podał, że rozmawiał już w tej sprawie z Prezesem klubu sportowego. Ustalono, że boisko 

będzie podlewane. Należy jednak pamiętać, że wiąże się to z dodatkowymi kosztami. 

Pan Karol Kusaj – podał, że w dniu dzisiejszym złożył pismo w tej samej sprawie do Biura Rady i na 

sekretariat Urzędu Gminy. Złożył pismo, nie tylko w sprawie dramatycznego wyglądu płyty boisk, ale 

również o sprawdzenie stanu sportowych obiektów gminnych, głównie chodzi o boiska w Domachowie, 

Ełganowie i w Trąbkach Wielkich. Zwrócił uwagę, że ostatnie większe inwestycje były robione na boisku w 

Ełganowie w 2012r. od tego czasu większych remontów się nie przeprowadzało. Obecnie jest duży paraliż 

jeżeli chodzi o mecze w Ełganowie. Jest poważny problem, koliduje to niesamowicie z wynajęciem 

świetlicy. Radny zaznaczył, że takich sytuacji w przyszłości będzie więcej, ponieważ obecnie są już trzy 

drużyny, które będą występowały na tym boisku. Podkreślił, że za każdym razem uzyskuje informacje od 

Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Trąbkach Wielkich, że możemy grać w Trąbkach Wielkich. Ma zgodę 

na korzystanie z obiektu gminnego w Trąbkach Wielkich. Radny jednak nie wyobrażam sobie, że jeżeli będą 

do rozegrania trzy mecze, to żeby grać na boisku w Trąbach Wielkich. Dla Radnego jest to nierealne.  

Kolejno sprawa, której Radny nie chciał poruszać podczas przedstawia w dniu dzisiejszym sprawozdania 

Pani Dyrektor Gimnazjum, to prośba Przewodniczącego Rady Gminy, aby oficjalnie złożył pismo do 

organizacji pozarządowej w Trąbkach Wielkich do OWAD, aby sprostowała informację dotyczącą kosztów 

jakie ponosi Gmina, bądź Kluby, na utrzymanie boiska w Trąbkach Wielkich. Podał, że na portalach 

społecznościowych ukazały się informacje, że całość kosztów ponoszą dwa kluby, co jest nieprawdą. W 

dniu dzisiejszym Pani Dyrektor wskazała wysokość środków, które przekazywane są z budżetu Gminy na 

utrzymanie boiska, jest to koszt w wysokości 14 tys. zł. Radny przeczytał na portalu wpisy, ok. tysiąca, że 

Gmina nie dotuje od lat więc uderzyło, to mocno w Gminę, Radnych i Panią Dyrektor. 

Kolejny wniosek, to wniosek o remont i interwencję w sprawie boiska w Ełganowie. Proszę o wizję lokalną 

na tym boisku. Obecny stan rzeczy doprowadza do paraliżu, rodzi się problem z przebieraniem zawodników,  

Wnosi, aby objąć patronatem, czy próbą uzyskania dodatkowych środków na boisko w Sobowidzu i w 

Ełganowie, aby odciążyć kosztami utrzymania boisko w Trąbkach Wielkich. Zwrócił uwagę też, że koszty 

podlewania są ogromne.   

Przewodniczący Rady Gminy – susza dotknęła nie tylko boiska, ale i mieszkańców. Pisma nie znam, nie 
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widziałem tego pisma, portali również nie śledzę, ale jeżeli jest wpis, który totalnie degraduje i uderza w 

radnych to spróbujemy to odszukać.  

Wójt Gminy Błażej Konkol – przyznał, podając, że kwestia poruszana przez Radnego Karola Kusaja jest 

słuszna. Z boiskami jest dramat jak z każdym terenem zielonym. Wójt zadeklarował, że przygotuje Radnym 

potencjalne koszty utrzymania, podlewania boisk. Zwrócił uwagę, że mówi o boiskach, na których 

rozgrywane są mecze. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – uważa, że boiskami powinien zająć się jeden gospodarz. 

Proponuje, aby włączyć je -  tak jak kiedyś było -  pod GOKSiR w Trąbkach Wielkich.   

Radny Ryszard Budzyński – zapytał o barszcz Sosnowskiego. Przypomniał, że barszczem miała zająć się 

firma a obecnie on pięknie kwitnie. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – podał, że barszczem Sosnowskiego zajmuje się fundacja pozarządowa, która 

otrzymała na ten cel dofinansowanie. Jutro mają otrzymać środki i w najbliższych dniach mają pojawić się 

na naszym terenie. Dodał, że fundacja ta, jest z poza terenu Gminy. 

Radny Adam Zarzycki – zapytał, czy nie można wyznaczyć jednego boiska na mecze, które mają się 

odbywać. Radny widziałby takie boisko w Sobowidzu, jest tam blisko woda i straż pożarna mogłaby je 

podlewać. 

Radny Marian Płotka – przyznał również, że boiskami powinien zająć się jeden gospodarz. Proponuje 

GOKSiR w Trąbkach Wielkich.  

Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM w Trąbkach Wielkich – każde ujęcie wody ma określoną dobową 

wydajność jaką można z niego uzyskać. Przy obecnej suszy w Trąbkach Wielkich było pobierane ponad 

60m3/h. Nie wie, czy z tego tytułu będą kary, a jeżeli będą, to jakie. Nie jest w stanie tego powiedzieć. 

Stwierdził, że przekroczenia na pewno wystąpiły. Pozwolenie wodnoprawne na miejscowość Domachowo 

wydaje pracownik ze Słupska. Dokumenty zostały wysłane do Słupska. Od grudnia było złożone w 

Starostwie, poszło do Gdańska i potem do Słupska. To nie jest taka prosta droga.  

Radny Karol Kusaj – zgodził się, jeżeli chodzi o boisko w Sobowidzu, w kwestii samego podlewania i  

utrzymania wilgoci. Twierdząc, ze faktycznie, tam nie ma z tym problemu. Zwrócił jednak uwagę, że 

problem w przypadku tego boiska jest inny, dotyczy infrastruktury, a mianowicie: krzesełek dla kibiców, 

boksów dla osób rezerwowych. Stwierdził, że to należałoby zamontować, inaczej boisko nie otrzyma 

weryfikacji na to, żeby było użytkowe. Wiąże się to z dodatkowymi kosztami. Zaznaczył, że koszt 

podlewania boiska, to koszt w wysokości 22 zl./m 

Radna Wioleta Frydrych – zapytała jak zagospodarowywane są wody opadowej z połaci dachowej sali 

Gimnazjum w Trąbkach Wielkich  

Wójt Gminy Błażej Konkol – podał, że wody opadowe zagospodarowane są zgodnie z przepisami. Kolejno 

zaproponował, że przedstawi rozwiązanie tego problemu.  

Radna Anna Stosio –zapytała, czy będzie zastępstwo za Panią Monikę Malinowską, która odpowiedzialna 

jest za fundusz sołecki. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – poinformował, że od 1 lipca br. obowiązki Pani Moniki przejmie Pani Beata 

Wajzbrot – obecnie pełniąca funkcję sekretarki Urzędu Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – podsumowując dyskusję w sprawie boisk przyznał, 

że można wytypować do treningów boisko w Sobowidzu. Tym bardziej, że wiemy, że jest to dość wilgotne 

boisko. 

Radny Karol Kusaj – podał, że chodziło mu o boisko w Ełganowie, do Sobowidza należy przenieść 

wszystkie rozgrywki związane z drużynami juniorskimi z całej Gminy. Zaznaczył, że 4000 zł. płaci za 

wykonaną wertykulację dwóch boisk w ciągu roku. 
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Ad. 20. Wystąpienie sołtysów. 

Pan Franciszek Surma Sołtys wsi Ełganowo – złożył Wójtowi Gminy gratulacje za udzielone absolutorium i 

skierował podziękowanie do Radnych za jednogłośne przegłosowanie uchwały i udzielenie Wójtowi Gminy 

absolutorium.  

Ad. 21. Wolne wnioski. 

Radna Anna Stosio – podała, że do komisji konkursowej w sprawie wyboru dyrektora szkoły zgłasza 

Radnego Adama Zarzyckiego; 

Wójt Gminy – przypomniał, że będą dwa terminy wyznaczone na wybór Dyrektora poszczególnych 

placówek oświatowych. Pierwszy termin przypada na 2 lipca 2018r.. W tym dniu odbędzie się konkurs na 

Dyrektora Szkoły Podstawowej w Kłodawie oraz Przedszkola w Trąbkach Wielkich i kolejno 6 lipca 2018r. 

odbędzie się konkurs w sprawie wyboru Dyrektora Szkoły Podstawowej w Czerniewie. Kolejno 

poinformował, że do Szkoły Podstawowej w Kłodawie i Czerniewie są złożone trzy kandydatury, natomiast 

do Przedszkola jedna kandydatura.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zgłosił do w/w komisji konkursowej kandydaturę Radnego 

Marka Czerwińskiego. 

Radny Marek Czerwiński – odmówił.  

  

Osobiście do komisji konkursowej zgłosił się Radny Andrzej Klonowski.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – przypomniał, że chętna była Radna Wioleta 

Frydrych. Kolejno zaproponował, aby wytypować dwie grupy radnych na poszczególne konkursy. Osobiście 

zgłosił swoją kandydaturę zaznaczając jednocześnie, że nie może uczestniczyć w komisji konkursowej 

pracującej w dniu 6 lipca 2018r. – Przewodniczącemu Rady Gminy tego dnia nie pasuje, ale może pracować  

w komisji w dniu 2 lipca 2018r.  

Wspólnie ustalono że: 

1) W skład komisji konkursowej, w sprawie wyboru Dyrektora Szkoły Podstawowej w Kłodawie, z 

ramienia Rady Gminy, wytypowani zostali: 

• Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński; 

• Radna Wioleta Frydrych. 

2) W skład komisji konkursowej, w sprawie wyboru Dyrektora Przedszkole, z ramienia Rady Gminy, 

wytypowani zostali: 

• Radna Wioleta Frydrych; 

• Radna Anna Stosio.  

3) W skład komisji konkursowej, w sprawie wyboru Dyrektora Szkoły Podstawowej w Czerniewie, z 

ramienia Rady Gminy, wytypowani zostali: 

• Radny Andrzej Klonowski;  

• Radny Adam Zarzycki.  

Wójt Gminy Błażej Konkol – poinformował, że w/w Radni otrzymają jeszcze w powyższej sprawie 

zawiadomienia.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są zastrzeżenia do powyższych kandydatur do poszczególnych 
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komisji. Nie zgłoszono zastrzeżeń. 

Kandydatury zostały przyjęte bez zastrzeżeń.  

 

Ad. 22. Zamknięcie sesji zwyczajnej. 

  

W wyniku wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy, dokonał zamknięcia obrad  LV sesji 

zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie, dziękując obecnym za udział. Na koniec jeszcze raz pogratulował 

Pani Skarbnik Gminy i Wójtowi Gminy absolutorium życząc dalszej gospodarności.  

 

 

Sporządziła:        Przewodniczący Rady Gminy  

  K. Czyż                           Zbigniew Leszczyński 


